
Toepassing van artikel 7 van het Reglement van Inwendige Orde van de 
gemeenteraad. Motievoorstel van de meerderheidsfracties (ECOLO-GROEN, PS - 
Vooruit - Les Engagé.e.s, DEFI), betreffende de invoering van een statiegeldsysteem 
voor polyethyleentereftalaatblikjes en -flessen. 
 

S. SEDDOUK donne lecture du projet de motion et avance les arguments qui ont mené 

à sa rédaction. 

G. VAN GOIDSENHOVEN estime qu’il aurait été bien que les membres du Conseil 

puissent examiner l’ensemble de cette motion avec un peu plus de temps et non en 

un jour. Néanmoins, le groupe « MR » ne s’y oppose pas. Il ne cache pas qu’il n’a pas 

pu vérifier l’ensemble des tenants et des aboutissants en si peu de temps.  

G. BORDONARO confirme que le groupe « PTB » est d’accord sur le principe mais il 

ne cache pas que le fonctionnement, ni la mise en place des mesures ne doivent pas 

être un poids en plus pour les habitants. 

G. VERSTRAETEN bevestigt dat het geen eenvoudig systeem is om in te voeren. 
Intern, in zijn “NV-A” partij, hebben ze al veel gediscussieerd over statiegeld over 
PET-flessen en blikjes, omdat de Minister van Leefmilieu in Vlaanderen lid van deze 
partij is. Ze hebben ook de termijn herzien. Initieel waren ze er niet meteen 
voorstanders van, maar er komt in 2025 in het Vlaams Gewest een statiegeld op 
PET-flessen. Er is ook een proefproject aan het doen in Vlaanderen om een digitaal 
systeem te proberen ontwikkelen, iets dat er trouwens nergens anders op de wereld 
bestaat. Als dat niet positief is, dan gaat men in Vlaanderen gewoon een klassiek 
statiegeldsysteem doen, zoals elders in het buitenland al bestaat. Hij gaat dus 
akkoord met het principe van de motie. 

 


